
str. 1 
 

 

Protokół  nr 28/22 
z posiedzenia Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

w dniu 18 stycznia 2022 roku 
    
 

Na ogólną liczbę 14 członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 11, zgodnie  
z załączoną listą obecności. 

Obrady otworzył  Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski, zapoznając  

się z listą obecności stwierdził prawomocność posiedzenia i powitał zebranych. Dodał, 

że radni otrzymali proponowany porządek posiedzenia, następnie  poprosił o uwagi.  

 

Komisja nie zgłosiła uwag i przyjęła następujący porządek dzienny:  

 

1. Przyjęcie protokołu nr 27/21 z dnia  28 grudnia 2021 roku. 
2. Analiza  i przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2022 rok oraz zgłoszenie propozycji 

tematów do Planu Pracy Rady Miejskiej na 2022 rok. 
3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za rok 2021. 
4. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Ad.1 

Przyjęcie protokołu nr 27/21 z dnia  28 grudnia 2021 roku. 

Komisja nie zgłosiła uwag i przyjęła  protokół nr 27/21 z dnia  28 grudnia 2021 roku. 

 

Ad.2 

Analiza  i przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2022 rok oraz zgłoszenie propozycji 
tematów do Planu Pracy Rady Miejskiej na 2022 rok. 
 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że Państwo radni 

otrzymali projekt Planu Pracy Komisji na 2022 r., następnie stwierdził, że ma jedną 

uwagę, Pan  Zbigniew Cybula – Naczelnik WSZ zgłosił, że I kwartale mają w punkcie 

10 „Diagnozę problemów uzależnień i innych zagrożeń społecznych Miasta Łomża”, 

jest to ma marzec i tu jest uwaga Pana Prezydenta, żeby ten punkt wykreślić, poprosił 

Pana Prezydenta lub Naczelnika o uzasadnienie.  

Pan Zbigniew Cybula – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia wyjaśnił,  

że „w związku z tym, że mamy aktualną diagnozę miasta Łomża opracowaną  

na potrzeby Łomżyńskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Innych Uzależnień na 2020 i 2021 rok, czyli ta diagnoza obowiązuje 

cały czas” i kolejna diagnoza będzie robiona pod koniec 2022 roku, na kolejne lata. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zapytał czy radni mają pytania  

odnoście tej wypowiedzi Pana Naczelnika. 
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Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o inne  uwag do Planu 

Pracy Komisji na 2022 rok. 

Pan Zbigniew Cybula – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia poprosił  

o przesunięcie punktu  „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia dyżurów 

aptek w mieście Łomża w 2023 roku” z  grudnia na październik. Wyjaśnił, że muszą tę 

uchwałę dać do Wojewody, ona później 14 dni „wisi”, także mogą trochę czasu 

potrzebować. 

Pan Wiesława Jagielak – Dyrektor MOPS zwrócił uwagę, że w I kwartale jest punt 5 w 

brzmieniu  „Analiza organizacji i  finansowania Noclegowni i Ogrzewalni w Łomży”, 

natomiast w IV kwartale mamy  „Informację na temat funkcjonowania noclegowni”, czy 

nie można tych tematów połączyć.  

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że to są dwa różne 

tematy. 

Pan Wiesław Jagielak – Dyrektor MOPS stwierdził, że można je połączyć. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że rozumie sugestię 

Pan Dyrektora, w lutym jest analiza organizacji i finasowania Noclegowni i Ogrzewalni, 

natomiast w IV kwartale mamy „informację na temat funkcjonowania noclegowni dla 

bezdomnych w okresie zimowym”. Rozumie, że Pan Dyrektor chciały to przenieść. 

Pan Wiesława Jagielak – Dyrektor MOPS stwierdził, że tak, jako jeden temat. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił radnych o odniesienie 

się do propozycji Pana Dyrektora. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił Pana Dyrektora  

o wskazanie terminu. 

Pan Wiesława Jagielak – Dyrektor MOPS poprosił o wpisanie tematu   w listopadzie. 

Pani Kornelia Duda – Naczelnik Wydziału  Kultury, Sportu i Inicjatyw Społecznych, 

zwróciła uwagę na II kwartał  punkt 4. „Wyrażenie opinii na temat zasadności/potrzeby 

powstania w Łomży społecznej Rady ds. Turystyki” i stwierdziła, że już w ubiegłym 

roku ten temat poruszaliśmy, czy będziemy do niego wracać. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że z tego nic nie 

wynikło,  z tego co pamięta, tak jak ze strategii sportu nic nie wynikło, tak samo i z tego 

punktu, dlatego chciałby, żeby go powtórzyć.  Zwrócił uwagę, że wracamy do 

niektórych tematów, bo jest w sprawozdaniu, że nie zostały wykonane.   

Następnie poprosił o uwagi do proponowanych tematów do Planu Pracy Rady 

Miejskiej na 2022 rok. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  poddał pod głosowanie 
proponowany Plan Pracy Komisji na 2022 r. wraz z zaproponowanymi   
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zamianami oraz propozycje do Plany Pracy Rady Miejskiej na 2022 (w załączeniu do 
protokołu). 

Komisja w wyniku głosowania 10 głosami za, przy braku głosów przeciw  
i wstrzymujących, przyjęła Plan Pracy Komisji na 2022 r. i propozycje tematów do 
Plany Pracy Rady Miejskiej na 2022 rok. 

Ad.3 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za rok 2021. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o uwagi  
do sprawozdania i zwrócił uwagę, że w sprawozdaniu jest informacja, że Komisja nie 
otrzymała  materiałów na temat niektórych punktów. Te punkty nie zostały 
zrealizowane, dlatego niektóre z nich są powtórzone,  bo to są ważne punkty i chce 
żeby one zostały zrealizowane. 
 
Komisja nie zgłosiła uwag. 
 
Komisja w wyniku głosowania 11 głosami za, przy braku głosów przeciw  
i wstrzymujących, przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2021. 
 
Ad.4 
 
Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o wypowiedz Pana 

Sebastiana Chrzanowskiego. 

Pan Sebastian Chrzanowski stwierdził, że jako Przewodniczący Łomżyńskiej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego został zobowiązany przez członków Rady  

do pojawienia się na tejże Komisji, nie będzie powtarzał, bo radni otrzymali  

ich stanowisko (kopia pisma w załączaniu  do protokołu), chciałby tylko podkreślić,  

że członkowie Rady niepokoją się faktem, że budżet nie został uchwalony. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że wszyscy radni 

otrzymali ten komunikat od Rady Działalności Pożytku Publicznego. Będą pewnie  

za chwilę, na drugiej komisji o tym rozmawiać. Są to ważne sprawy, dlatego też chce 

poinformować, że Rada Działalności Pożytku Publicznego wystąpiła również do niego 

jako do Przewodniczącego Rady Sportu, żeby takie pismo napisać, takie pismo 

przedstawić Radnym i Prezydentowi, ale jutro mają sesję, więc odstąpił od tego. Temat 

jest bardzo ważny, bo w projekcie nowego budżetu, tego poprawionego budżetu, chce 

żeby Państwo radni wiedzieli, jest połowa środków na sport i na stowarzyszenia, czyli 

było 1,2 mln zł, jest 600 tys. zł. Jako Przewodniczący Rady Sportu może wyrazić 

zaniepokojenie tym faktem, ale może jutro na sesji, dzisiaj już nie będzie rozwijał 

tematu. W imieniu Rady Sportu popiera pismo Pan Przewodniczącego skierowane do 

radnych, do Prezydenta. 

Komisja nie zgłosiła więcej spraw i wniosków. 
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W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodniczący obrad 
zamknął posiedzenie komisji.  

Na tym protokół zakończono. 
        Przewodniczący                                                  

   Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 
 
 
                  Andrzej Wojtkowski                                                          
 

Protokołowała:  

Izabela Jankiewicz       

 

 


